樱桃山华夏中文学校2019-2021届校长招聘公告

亲爱的家长们,老师们:

樱桃山华夏中文学校李礼校长将在2019 年7 月31日届满。延续以往惯例, 学校董事会现决定公开招聘下一届校长, 任期两年。我们鼓励凡有意为学校奉献, 传承中华文化的有志之士

报名申请。请把你的申请材料寄给以下邮箱。报名截止日期为6月21日。感谢您的支持。

HXCH Principal Election@googlegroups.com

樱桃山华夏中文学校董事会

Dear Parents and Teachers:

The current principal term of Cherry Hill Huaxia Chinese School (HXCH) will end on July 31,

2019. To follow our past practice, the school board will now start to accept applications from the

public for this position, which is a two-year term. We encourage the application from any person

with passion, dedication and enthusiasm to carry forward Chinese culture. Please submit your

application to the email address at HXCH Principal Election@googlegroups.com. The

application deadline is June 21, 2019. Thank you very much for your support.

Best wishes,

School Board of HXCH